# نهير أسامة بيومى إمام



## Nohyraosama@gmail.com

### 01013530819

# المعلومات الشخصية:-

- تاريخ الميلاد: 1995/9/19
  - النوع: أنثي
  - الديانة: مسلمة
  - الجنسية: مصرية

# المؤهلات العلمية:-

- بكالورپوس ترميم الآثار –كلية الآثار –جامعة القاهرة
   تقدير عام: ممتاز مع مرتبة الشرف (دور مايو 2017)
- تمهیدي ماجستیر کلیة الآثار جامعة القاهرة
   تقدیر عام: ممتاز مع مرتبة الشرف (دور مایو 2018–2019)
- التسجيل لدرجة الماجستير -كلية الآثار\_جامعة القاهرة تحت عنوان (التأثير الكيميائي المتبادل الناتج عن اختلاف قيم الأس الهيدروجيني للأخشاب و أرضيات التحضير المصرية القديمة- تطبيقاً على أحد النماذج المختارة)

# الوظيفة الحالية:-

معيدة بقسم ترميم الآثار العضوية -كلية الآثار - جامعة القاهرة

# الدورات التدريبية والورش العلمية:-

• اجتیاز دورة تدریبیة تحت عنوان Museology& Conservation Online Training عنوان • Programme "Safeguarding Egyptian Cultural Heritage through Preservation,

Digitisation& Conservation"

في الفترة ما بين (23 نوفمبر -2 ديسمبر 2020).

- اجتياز دورة النشر الدولي للبحوث العلمية
   في الفترة ما بين (21–22 يناير 2023)
- اجتياز دورة التفكير الناقد
   في الفترة ما بين (22–23 مايو 2023)
- اجتیاز دورة أساسیات التعلم المدمج
   في الفترة ما بین (27–28 سبتمبر 2023)
- اجتياز دورة نظم الامتحانات و تقويم الطلاب
   في الفترة ما بين (27–28 يناير 2024)
- اجتياز اختبار "The Academic Test of English As A Foreign Language" وذلك بتقدير (507). (507/2024)
- اجتياز ورشة عمل تحت عنوان ( Science and craft of Wooden Heritage ) المنعقدة في بيت يكن بالقاهرة التاريخية في الفترة ما بين (13-13 ديسمبر 2024)

# الأنشطة الاجتماعية:-

- عضوة بلجنة القوافل -كلية الأثار جامعة القاهرة
- المشاركة في برنامج ( بداية جديدة لبناء إنسان) بجامعة القاهرة في قافلة إلى قرية المعتمدية بمحافظة الجيزة (7–9–2024)
- المشاركة في برنامج ( بداية جديدة لبناء إنسان) بجامعة القاهرة في قرية سقيل-مركز أوسيم بمحافظة الجيزة (17-9-2024)
- المشاركة في اصطحاب الأطفال داخل جولة بجامعة القاهرة و ذلك في "فعاليات برنامج جامعة الطفل بجامعة القاهرة " (11-9-2024)
  - عضوة بالمكتب الأخضر (مكتب الاستدامة) -بكلية الآثار -جامعة القاهرة

## Nohyr Osama Bayoumi Emam

## Nohyraosama@gmail.com

#### 01013530819

#### **Personal Information:-**

• Date of Birth:19-9-1995

• Gender: Female

• Nationality: Egyptian

• Religion: Muslim

## **Academic Qualifications:-**

Conservation of Organic Antiquities Department ,Faculty of Archaeology, Cairo University.

- BA in Conservation and Restoration of Organic Antiquities. (2013-2017) GPA 3.8 (Excellent with honor degree)
- Pre-master's degree in Conservation and Restoration of Organic Antiquities. (May 2019)

### **Current Position:-**

• Teaching Assistant at the Conservation of Organic Antiquities Department, Faculty of Archaeology, Cairo University.

# Trainings, Courses and Workshops:-

- AutoCAD Course from Creative Group-2016
- Photoshop Course from Creative Group-2016
- AutoCAD Course for documenting monuments from Riwaq -2019
- Museology& Conservation Online Training Programme "Safeguarding Egyptian Cultural Heritage through Preservation, Digitisation& Conservation". from (23 November-2 December 2020)



- Science and Craft of Wooden Heritage in Bait Yakan. Historical Cairo, Egypt. from (13-16 December 2024)
- "The Academic Test of English as a Foreign Language" with (507 degree) (4 February 2024)
- "The international Scientific Research Publication course. (21-22 Jan 2023)
- The Critical Thinking Course. (22-23 May 2023)
- The Blended Learning Fundamentals Course. (27-28 Sep 2023)
- The Examination Systems and Student Evaluation Course. (27-28 Jan 2024)

## **Social Activities:-**

- Member of the "Convoys Committee", Faculty of Archaeology, Cairo University.
- Participated in the "A New Beginning for Human Building" Program at Cairo University to Al-Moatamedya -Giza. (7 Sep 2024)
- Participated in the "A New Beginning for Human Building" Program at Cairo University to Al-Saqil, Osem-Giza. (17 Sep 2024)
- Participated in taking children on a tour at Cairo University as part of the activities of the Children's University Program at Cairo University. (11 Sep 2024)
- Member of the Green Office (Sustainability Office), Faculty of Archaeology, Cairo University.